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Abstract (en)
[origin: US2023243140A1] A mounting system for fastening a sanitary fitting comprisesa mounting frame having at least one hollow profile, the side
walls of which define an internal space, and which frame has an end face at the end thereof, and having at least one bearing structure for mounting
a sanitary fitting, andat least one fastening unit having a support element which comprises a guide receptacle, and having a fastening tab which is
mounted in the guide receptacle so as to be able to slide relative to the support element from a starting position into a mounting position,wherein the
support element can be inserted in the internal space of the hollow profile, andwherein, in the mounting position, the fastening tab extends out of the
guide receptacle and out of the internal space beyond the end face of the hollow profile.

Abstract (de)
Ein Montagesystem (1) für die Befestigung eines Sanitärartikels umfasstein Montagegestell (2) mit mindestens einem Hohlprofil (3), dessen
Seitenwände (4) einen Innenraum (5) definieren, und das endseitig eine Stirnfläche (10) aufweist, sowie mit mindestens einer Lagerstruktur
zur Lagerung eines Sanitärartikels undmindestens eine Befestigungseinheit (6) mit einem Supportelement (7), das eine Führungsaufnahme (8)
umfasst, und mit einer Befestigungslasche (9), die in der Führungsaufnahme (8) relativ zum Supportelement (7) von einer Ausgangslage in eine
Montagelage verschiebbar gelagert ist,wobei das Supportelement (7) in den Innenraum (5) des Hohlprofils (3) einsetzbar ist undwobei sich die
Befestigungslasche (9) in der Montagelage aus der Führungsaufnahme (8) und aus dem Innenraum (5) über die Stirnfläche (10) des Hohlprofils (3)
hinaus erstreckt.
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